
All AK / D7 Series Tour Packages (所有亚航 AK / D7系列团) :

➢ FOR ALL AIRASIA (AK) / AIRASIA-X (D7) PACKAGE, CHECK-IN LUGGAGE (1PCS) UPGRADE TO 20KG.         
所有乘亚航 (AK) / 亚航-X (D7) 的配套, 来回托运行李将自动提升至每件 20KG.

➢ GROUP DEPARTURE, INCLUSIVE OF ONE SET MEAL ON BOARD AND DRINK. 

所有团体出发, 含一顿机上用餐 (往返).
➢ SEATS AVAILABILITY IS SUBJECT TO SEATS ALLOTMENT ONLY, SHOULD OUR ALLOTMENT BEING FULLY BOOKED. TOUR FARE FOR NEW 

BOOKING IS SUBJECT TO AIRASIA’S CURRENT FARE. 
如所选的出发日期已客满, 新加入客人的团费将根据当时购入的机票差价来调整团费.

All MH Series Tour Packages (所有马航系列团) :

➢ FOR TRAVEL ON MALAYSIA AIRLINES DOMESTIC (G CLASS) - SUBJECT TO AIRLINES CONFIRMATION: ADD ON FARES EX PEN & JHB 
COMMON-RATED WITH KUL ADD ON ZERO AND SUBJECT TO THE SEAT AVAILABILITY. TAX ADD ON MYR 130/WAY/PAX (SUBJECT TO 
CHANGE) – PLEASE CHECK WITH OUR RESERVATION TEAM .

➢ OTHER MALAYSIAN POINT TO THE GATEWAY: KUL/BKI/KCH APPLY FIFTY PERCENT (50%) OF THE NORMAL “Y” CLASS FARES  AND SUBJECT 
TO THE SEAT AVAILABILITY. TAX ADD ON MYR TO BE ADVISE – PLEASE CHECK WITH OUR RESERVATION TEAM .   

CHILD / INFANT FARE:

❖ By Air Asia Flight (AK / D7) - Half  Twin / With Extra Bed - 100% of adult tour fare /  Without Bed - 90% of the adult tour fare. 

- Infant: AirAsia (AK) - RM 150 per infant. OR AirAsia- X (D7) : RM 330 per infant. ** Exclude Domestic infant fare .

❖By Malindo Air (OD) - Half Twin / With Extra Bed - 100 % of adult tour  fare /  Without Bed - 90% of the adult tour fare.

- Infant – RM 200 per Infant.

❖By Malaysia Airlines (MH) - Half Twin - 90% of adult fare / With Extra Bed - 85% of the adult tour fare / 

- Without Bed - 75% of the adult tour fare.

❖ By Thai Airlines  (TG) – Half Twin -90% of adult fare / With Extra Bed – 85% of the adult fare / 

- Without Bed – 75% of the adult tour fare

❖ By Other Carrier (VN) - Half Twin - 100 % of adult fare / With Extra Bed - 85% of the adult tour fare /

- Without Bed - 75% of the adult tour fare / Infant - 10% of system fare. ** Exclude Domestic infant fare .

NOTES :

1)  MIN GROUP SIZE: 09 ADULT + 01 TOUR LEADER. TOUR LEADER IS ONLY PROVIDED WITH A MINIMUM GROUP SIZE

OF 9 PAXS AND ABOVE (EXCEPT THOSE SPECIAL GROUP & NEW ZEALAND PACKAGE -- 15 PAX + 1 TOUR LEADER).

2) WE RESERVE THE RIGHT TO COLLECT TOUR FARE / YQ / YR AND AIRPORT TAX DIFFERENCES DUE TO 

CURRENCY FLUCTUATION.

3)  WE WILL NOT RESPONSIBLE FOR TOUR FARE DIFFERENCE BETWEEN NORMAL & PROMOTION PACKAGES.   

4)  THE SALE OF THE OUTBOUND PACKAGE AND THE AGENCY SERVICE ARE NOT SUBJECT TO GST. WE WILL 

ABSORB 6% GST FOR INTERNATIONAL AIRPORT TAX ON TOUR PACKAGES.

5)  THE RATE EXCLUDES TRAVEL INSURANCE & TRANSPORTATION FROM AND TO THE AIRPORT

WE STRONGLY RECOMMEND YOU TO ACQUIRE INSURANCE ON TRIP CANCELLATION, ACCIDENT, INJURY, ILLNESS,

FLIGHT DELAY, BAGGAGE LOST, MEDICAL HOSPITALIZATION, ETC …..

Payment Terms 
NON-Refundable Deposit Requested Upon Seat Confirmation:
➢ ASEAN Packages: RM 800 Per Seat. 
➢ AUSTRALIA Packages: RM1500 Per Seat. 
➢ Full Payment: 30 working days before tour departure.
● Up to 14 days prior to departure date are subjected to availability of accommodation and flight.
● Late bookings request should be accompanied with full payment in advance.

Update: 01 OCT 2018



澳洲 AUSTRALIA ~ GOLD COAST 黄金海岸

7D4N
黄金海岸+天阁路玛精华游
GRAND GOLD COAST + TANGALOOMA

✓ HOTEL: 3 NIGHTS MANTRA LEGENDS HOTEL @ SURFERS PARADISE (4★) + 1 NIGHT TANGALOOMA ISLAND RESORT (4★) OR SIMILAR CLASS.

✓ SPECIAL ARRANGEMENT:  (1) PARADISE COUNTRY FARM - YOU WILL SEE THE KOALAS AND KANGAROOS ( MAKING OF BILLY TEA, FARM SHOWS, HORSE 

DEMONSTRATION, COW MILKING, SHEEP DOG SHOW & SHEEP SHEARING). 

(2) TANGALOOMA RESORT – DESERT SAFARI TOUR WITH SAND TOBOGGANING & WILD DOLPHIN FEEDING (subject to weather 

condition).

(3) SEA WORLD + HELICOPTER RIDE – SEE SPECTACULAR SHOW BY THE DOLPHIN AND THE SEA LION, ENJOY THE FANTASTIC

DISPLAY BY DIVERS IN THE SHARK FEEDING SESSION AND ALSO VARIOUS EXCITING RIDES FOR YOU ENTERTAINMENT. FROM

HELICOPTER RIDE, YOU CAN GET AN AMAZING VIEW OF SEA WORLD AND GOLD COAST

✓ FEATURES: WARNER BROS MOVIE WORLD, SEA WORLD +  HELICOPTER RIDE

✓ SHOPPING: AT HARBOUR TOWN FACTORY OUTLET.
✓ SPECIAL CUISINE: AUSSIE STYLE BBQ LUNCH ,WESTERN DINNER AT HARD ROCK CAFÉ  (GOLD MENU), HOT STONE DINNER @ FIRE & STONE

酒店住宿：曼特拉传奇酒店@ 冲浪者天堂(4★) + 1晚天阁路玛度假村(4★) 或同等级.
❖ 精心安排：(1) 天堂农庄–看袋鼠 & 无尾熊、品赏比利茶、马术表演、甩马鞭、扔回力标表演、牧羊犬表演、剪羊毛表演.

(2) 天阁路玛度假村–沙漠四驱车、沙翘滑行、野生海豚喂食(视天气而定).
(3)海洋世界+直升机观景-观赏不同的海洋生物表演，也可让您从直升机欣赏黄金海岸及海洋全景。

❖ 行程特色：华纳电影世界，海洋世界+直升机观景
❖ 逛街乐：港湾城市购物中心.
❖ 中西澳美食：天堂农场烧烤午餐，硬石餐厅享用西式晚餐 (金菜单)，热石风味餐

** TOUR LEAD BY TOUR MANAGER **

TOUR CODE CARRIER DEPARTING HOTEL SUPER PROMO PROMO NORMAL SGL SUPP

UGY

D7 Nov *12 4 ★ 5388~06 seats 5488~06 seats 5688 1000

D7 Dec *10 *School Holiday 4 ★ 5488~06 seats 5588~06 seats 5788 1000

FLIGHT : KUL-OOL   D7 206   2340-0940+1  /  OOL-KUL   D7 207   2025-0305 +1

PRICE INCLUSIVE OF MISC ~ TAXES : RM420, TIPS : RM150 JUN-DEC 2018

No Request 
Roommate Allowed

* SHARE SEAT WITH UGS:

Nov 12, Dec 10

Recommended Australia Visa Fees 
RM50/PAX not included.A

7D4N
黄金海岸
GOLD COAST 

✓ HOTEL: 4 NIGHTS MANTRA ON VIEW HOTEL (4★) OR SIMILAR CLASS.

✓ SPECIAL ARRANGEMENT:  (1) PARADISE COUNTRY FARM - YOU WILL SEE THE KOALAS AND KANGAROOS ( MAKING OF BILLY TEA, FARM SHOWS, HORSE 

DEMONSTRATION, COW MILKING, SHEEP DOG SHOW & SHEEP SHEARING). 

✓ FEATURES: WARNER BROS MOVIE WORLD, SEA WORLD +  HELICOPTER RIDE

✓ SHOPPING: AT HARBOUR TOWN FACTORY OUTLET.
✓ SPECIAL CUISINE: SEAFOOD BUFFET.

❖ 酒店住宿：4晚曼特拉传美景酒店(4★)或同等级.
❖ 精心安排：(1) 天堂农庄–看袋鼠 & 无尾熊,品赏比利茶,马术表演, 甩马鞭,扔回力标表演,牧羊犬表演,剪羊毛表演.
❖ 行程特色：华纳电影世界，海洋世界+直升机观景
❖ 逛街乐：港湾城市购物中心.
❖ 中西澳美食：天堂农场烧烤午餐，硬石餐厅享用西式晚餐

** TOUR LEAD BY TOUR MANAGER **

TOUR CODE CARRIER DEPARTING HOTEL SUPER PROMO PROMO NORMAL SGL SUPP

UGA-2

D7 Nov *07 4 ★ 3988 – 10 Seats 4188 – 6 Seats 4388 1200

D7 Nov *26 4 ★ 3988 – 10 Seats 4188 – 6 Seats 4388 1200

FLIGHT : KUL-OOL   D7 206   2340-0940+1  /  OOL-KUL   D7 207   2025-0305 +1

PRICE INCLUSIVE OF MISC ~ TAXES : RM420, TIPS : RM110

No Request 
Roommate Allowed

* SHARE SEAT WITH UGS:

Nov 07,26

**如团少于15人将安排散客拼团以及司机
兼导游服务,无领队陪同

**Group less than 15 Passengers, Tour will 
based on Seat In Coach basis with Driver 
Cum Guide Service, Without Tour Leader. 

Recommended Australia Visa Fees 
RM50/PAX not included.A



7D4N
黄金海岸 / 布里斯本 +天阁路玛
GOLD COAST / BRISBANE + TANGALOOMA

✓ HOTEL: 3 NIGHTS MANTRA LEGENDS HOTEL @ SURFERS PARADISE (4★) + 1 NIGHT TANGALOOMA ISLAND RESORT (4★) OR SIMILAR CLASS.

✓ SPECIAL ARRANGEMENT:  (1) PARADISE COUNTRY FARM - YOU WILL SEE THE KOALAS AND KANGAROOS ( MAKING OF BILLY TEA, FARM SHOWS, HORSE 

DEMONSTRATION, COW MILKING, SHEEP DOG SHOW & SHEEP SHEARING). 

(2) TANGALOOMA RESORT – DESERT SAFARI TOUR WITH SAND TOBOGGANING & WILD DOLPHIN FEEDING (subject to weather 

condition).

✓ FEATURES: WARNER BROS MOVIE WORLD, SOUTHBANK PARKLANDS, MT.COOTHA LOOKOUT, KANGAROO POINT, CHINA TOWN, QUEEN ST MALL..

✓ SHOPPING: AT HARBOUR TOWN FACTORY OUTLET.

✓ SPECIAL CUISINE: AUSSIE STYLE BBQ LUNCH (STEAK/CHICKEN/FISH FILLET), CHINESE CUISINE, CHINESE YUM CHA LUNCH, WESTERN DINNER at HARD 

ROCK CAFÉ SURFERS PARADISE (GOLD MENU).

酒店住宿：曼特拉传奇酒店@ 冲浪者天堂(4★) + 1晚天阁路玛度假村(4★) 或同等级.
❖ 精心安排：(1) 天堂农庄–看袋鼠 & 无尾熊、品赏比利茶、马术表演、甩马鞭、扔回力标表演、牧羊犬表演、剪羊毛表演.

(2) 天阁路玛度假村–沙漠四驱车、沙翘滑行、野生海豚喂食(视天气而定).
❖ 行程特色：华纳电影世界、布里斯本市区游：南岸滨海公园、库塔山、袋鼠角、唐人街、皇后街购物中心.
❖ 逛街乐：港湾城市购物中心.
❖ 中西澳美食：农场烧烤午餐(牛扒/鸡扒/鱼柳)、丰富中式晚餐、中式点心午餐、硬石餐厅享用西式晚餐 (金菜单).

** TOUR LEAD BY TOUR MANAGER **

TOUR CODE CARRIER DEPARTING HOTEL SUPER PROMO PROMO NORMAL SGL SUPP

UGS

D7 Nov *07,09 4 ★ 4988 – 06 Seats 5188 – 6 Seats 5388 1100

D7 Nov *12 4 ★ 5188 – 06 Seats 5388 – 6 Seats 5588 1100

D7 Nov 19 4 ★ 4988 – 06 Seats 5188 – 6 Seats 5388 1100

D7 Nov *26 *School Holiday 4 ★ 5088 – 06 Seats 5288 – 6 Seats 5488 1100

D7 Dec 03 *School Holiday 4 ★ 5088 – 06 Seats 5288 – 6 Seats 5488 1100

D7 Dec *10 *School Holiday 4 ★ 5188 – 06 Seats 5388 – 6 Seats 5588 1100

D7 Dec 17 *School Holiday 4 ★ 5388 – 06 Seats 5488 – 6 Seats 5688 1100

D7 Dec 24 *Christmas 4 ★ 5488 – 06 Seats 5688 – 6 Seats 5888 1100

D7 Dec 30 *PUB HOL 4 ★ 5988 – 06 Seats 6188 – 6 Seats 6388 1100

FLIGHT : KUL-OOL   D7 206   2340-0940+1  /  OOL-KUL   D7 207   2025-0305 +1

PRICE INCLUSIVE OF MISC ~ TAXES : RM420, TIPS : RM150 

* SHARE SEAT WITH UGA-2:

Nov 07,26

* SHARE SEAT WITH UGY:

Nov 12, Dec 10

Recommended Australia Visa Fees 
RM50/PAX not included.A

No Request 
Roommate Allowed


